
Kommunaludvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 21. november 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KOU alm. del

Spørgsmål 30
Hvad er ministerens forventning til, hvor stort et skatteprovenu, der vil blive
flyttet fra borgerens juridiske bopælskommune til en kommune, hvor den på-
gældende borger har en fritidsbolig, jf. artiklen i Frederiksborg Amts Avis den
15. november 2014 "Boligskat skal være mere fleksibel"?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Torsten
Schack Pedersen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Schack.Peder-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Helle Løvgreen Mølvig
formand
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